
 

Tisztelt Képviselő Úr! 

 

Köszönjük a „24. órában” megküldött sajtó anyagot a 103-as főúttal kapcsolatban! 

Sajnáljuk a Zsámbéki-medence helyzetét éppúgy, mint a többi budapesti agglomerációban lévő 

hasonló állapotot. De nem az a megoldás, hogy onnét a forgalmat áttoljuk egy gyakran telített, 

veszélyes, baleseti statisztikákban emelkedett területre, ezáltal élhetetlenné téve 

településeinket! 

Tiltakozom – a Bajnai, a Nagysápi, a Szomori, a Tokodi és a Mányi – kollégáim nevében is! 

Kérem Erős Gábor Országgyűlési Képviselő Urat, hogy hathatósan járjon el ügyünkben, és 

várom Lázár János Miniszter Úrral való találkozás lehetőségét! 

 

Tát, 2024. 12. 17. 

 

 

Tisztelettel: 

 

 

Turi Lajos 

Tát Város Polgármestere 


